
Pozdravljena ga. Breznikar! 

  

Glede na to, da sva že komunicirale v vezi z ukinitvijo Bibliobusa se danes ponovno obračam 

na vas kot predsednica Sveta staršev otrok v OŠ Šmartno na Pohorju. 

  

Kot je razvidno iz dopisa, ki ste ga poslali tudi na SKEI Impol (sem tudi članica te 

organizacije, zato sem dobila dopis v vednost), ste sklep o ukinitvi Biliobusa sprejeli v 

knjižnici Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica. 

  

Zanima me ali je omenjena knjižnica res pristojna za takšne odločitve? Sama v to 

dvomim.  

Gre za to, da so se finančna sredstva za ta namen črpala iz občinskega proračuna, torej se 

lahko tak sklep po moji oceni sprejme le na Občini Slovenska Bistrica. Potujoča knjižnica 

nima veze z vašo knjižnico ali pač in mi o tem nismo obveščeni. 

  

V istem dopisu pozdravljam tudi vas gospod župan Ivan Žagar in sprašujem ali res ni cca 

ocenjenih 5000,00 EUR finančnih sredstev, da bi Bibliobus ostal vsaj v Šmartnem na 

Pohorju? 

Kakšen odgovor mi lahko podate, glede na to, da gre za res sploh ne omembe vreden 

strošek in hkrati za neprecenljivo vrednost, vrednost znanja, ki nam ga jemljete. 

Žalosti me, da na prošnje in dopise iz naše strani sploh ne dobimo odgovorov. V čem je 

vzrok? Zopet smo za Vas »majhni« in nepomembni? 

  

Gospod župan, ponovno vas prosim, da ocenite vrednoto, ki ste nam jo dali in jo sedaj na tako 

enostaven način jemljete in nam podate odgovor! 

  

  

V upanju, da vsaj malo pomislite tudi na nas in nam prisluhnete, ter razumete, vas 

pozdravljam in vam želim prijeten prazničen december, 

  

Klaudija Plečko/ predsednica Sveta staršev OŠ Šmartno na Pohorju 


